



Austin Harris Assisted Living (Completion April 2007)

This is a 50 one-bedroom unit assisted living project completed in April 2007. It is located on a former Austin Harris elementary school site at 5411 Moncton Street, Richmond, BC V7E 0A8. Telephone: 604-277-9819, Fax: 604-277-8834.

Each unit is a self-contained apartment with one bedroom, bathroom, kitchen and living room, and will accommodate an individual or couple. This two storey building will have amenities such as common dining room, library/internet, lounge, multi-purpose room, commercial kitchen and laundry. The total usable floor area is about 53,000 square feet and the outdoor amenity space is about 20,000 square feet.

Tenants, likely to be seniors, will receive hospitality and personal care services, such as meals, housekeeping and laundry services, recreational opportunities, assistance with medications, mobility and personal hygiene and 24-hour emergency response.

Austin Harris Assisted Living is a partnership between S.U.C.C.E.S.S. Multi-Level Care Society, Canada Mortgage Housing Corporation (CMHC), British Columbia Housing Management Commission (BCHMC) and Vancouver Coastal Health (VCH). It was developed under the Independent Living BC Program, and will be managed by S.U.C.C.E.S.S. Multi-Level Care Society.

For enquiries about admission, please call the on-call case manager of Continuing Care of Richmond Health Services at 604-278-3361

Austin Harris 支援式生活房屋 (於二零零七年四月落成)

這擁有五十個一睡房受資助的支援式生活房屋單位，於二零零七年四月落成，座落於前 Austin Harris 小學舊址，位於列治文市 Moncton 街 5411 號, V7E 0A8。電話: 604-277-9819 傳真: 604-277-8834。

每戶均為獨立式的單位，附設一睡房，浴室，廚房及客廳，適合單身人士或夫婦兩人居住。這兩層式的樓宇所提供的設施包括公用的飯廳，圖書館/上網服務，休閒室，多用途活動室，商用廚房及洗衣房。實用面積約五萬三千平方尺，戶外面積約二萬平方尺。

住客方面，主要是年老長者，將獲得完善的個人護理及款待服務，例如膳食，房間打掃及洗衣服務，康樂活動，服藥照顧，個人活動及衛生與及廿四小時緊急回應。

Austin Harris 支援式生活房屋是中僑護理服務協會與加拿大按揭及房屋公司，卑詩房屋管理局及溫哥華沿岸衛生局的夥伴合作。由卑詩省獨立生活計劃下發展而成，將由中僑護理服務協會管理。

如欲查詢有關入住房屋資料，請致電 604-278-3361 與列治文衛生服務延續護理部當值個案經理聯絡。